
Obserwator: Polsko prohrálo: Zradil nás náš
velký „spojenec“. Kromě Polska, diví se tomu
ještě někdo?
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POLSKO: Mechanika vztahu nebyla jednoduše předvídatelná. Pan Biden a jeho
administrativa potřebují Německo a Rusko v konfrontaci s Čínou.

 

Toto je nejvyšší cena, o kterou se aktuálně hraje a bude se hrát na světě. Cena za to, že nebude
zasahováno do kontinentálních záležitostí, proto bude německá podpora USA a možná i nějaká ruská
neutralita v této věci. To je důkaz skutečné slabosti Ameriky, která není schopna vnutit svou vůli
Evropské unii,  nemluvě o Rusku, které v této investici pokračuje samo a znovu dokazuje, že je
partnerem,  na  kterého  se  můžete  vždy  spolehnout.  Současně  není  pochyb  o  tom,  že  veškeré
americké  chování  bylo  legálním  imperialismem,  nezákonné  a  v  rozporu  s  tolik  ceněným
mezinárodním právem.
„Nikoho nezajímá Polsko a jeho argumenty, je nepřítomné, neslyšitelné – nejsme na této
úrovni hry. A to je dobře, protože v jakémkoli jiném scénáři zájmu bychom museli zaplatit
cenu hloupé politiky prováděné bez představivosti a porozumění a čelit následkům. Pokud
tedy vše proběhne v tichosti  a  bude se hovořit  o respektování  práv Ukrajiny,  potřebě
diverzifikace a podpory cílů emisí skleníkových plynů – tak to bude velmi dobré. Budeme
trochu slabí,  trochu jsme selhali, ti, kteří rozumějí – se budou smát, ale toto je realita a
toto je naše místo, jak vidíte,“ píše Krakauer v článku na Obserwator Polityczny.
Mediální a misijní rezonance je zajímavá (zde žádná chyba). Zpočátku se jen jeden velký národní
deník odvážil napsat pravdu skutečně objektivně. Možná aniž bychom ukazovali naše nahé hýždě, ale
podstata byla jednoznačná – to je jako 30 let politiky, od roku 2015 jsme na kolenou. Selhalo to jako
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obvykle, velký spojenec se změnil a myslí pragmaticky, ne emocionálně. Výsledkem je, že zmatení
domorodci mají jen privilegium kupovat nejdražší plyn na světě a jednotlivé kusy velmi drahých
zbraní.
„Kromě toho je z naší politické scény obtížné vyžadovat komentář k takovému problému, protože zde
máme co do činění s otázkou, na kterou nemáme žádný vliv a žádný z politiků nechce být spojován s
takovou porážkou polské diplomacie. Podobná porážka byla v  jednání s Izraelem, protože jsme chtěli
lidi potrestat za vzpomínky. Ještě dříve nám bylo „dovoleno“ hovořit o Ukrajině, a to na úrovni
trapných slov našeho ministra, bohužel kromě toho všeho bez nás. Kauza Turow se nyní přidává k
této řadě „úspěchů“, ale nechme to pro další článek, i když určitá náhoda je nesmírně zajímavá.
Je známo, že vláda s tím nic neudělá, protože nemůže. Mohou se potápět jen dále. Je nemožné vyjít z
této situace s tváří, musíte zkroutit ocas a spolknout to, co se za ta léta vytvořilo. Strategie ticha na
toto téma je pravděpodobně optimální, ale to neznamená, že byste se z tohoto selhání neměli poučit.
Chyba byla obecná a zásadní, sami jsme se dostali do vlčí jámy hloupé a naivní politiky, že jsme
mravenci na šachovnici někoho jiného. Dali jsme veškerou naději do ruky někoho jiného! Postavili
jsme se do takové polohy, na takové místo a bez možnosti odchodu, nebo dokonce setrvání a čekání.
 
Bude to opravdu velmi dobré, pokud to skončí pouze se ztrátou obličeje. Opravdu to bude
velmi dobré. Ve skutečnosti je to totiž nejlepší možné řešení,“ končí článek Krakauer.
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